
Schriftelijke vragen “Leugens in zaak Oostvlietpolder” 
 

Op woensdag 11 februari 2009 publiceert het Leidsch Dagblad een artikel met de kop 

“Leugens in zaak Oostvlietpolder”. Op basis daarvan wil de Socialistische Partij de 

volgende schriftelijke vragen stellen aan het college van Burgemeester en Wethouders. 

 

1. Is het college van mening dat voor de ontsluiting van het bedrijventerrein in de 

Oostvlietpolder een vierde rijbaan op de Lammebrug nodig is? 

2. Hoe beziet u uw mening in het licht van: 

a. de uitspraak van de Raad van State van 20 april 2005 waarin gezegd werd 

dat de verkeersontsluiting niet goed geregeld kan worden als de 

Lammebrug niet “geherprofileerd” zou worden; 

b. een rapport van de Provincie van 31 oktober 2005, waarin een verbreding 

van de brug wordt gepresenteerd als onderdeel van de ontsluiting van het 

bedrijventerrein Oostvlietpolder. 

3. Bent u op de hoogte van de memo van de afdeling Technisch Specialistisch 

Onderhoud van de provincie Zuid-Holland van 21 april 2005? 

4. Zijn de conclusies van die memo correct weergegeven in het Leidsch Dagblad? 

5. Kunt u de inhoud van die memo openbaar maken? 

6. Heeft u, zoals het Leidsch Dagblad zegt, de provincie ondersteunt toen deze de 

Raad van State verzekerde dat de constructie onder de gehele brug stevig genoeg 

is voor een vierde rijbaan? 

7. Hoe rijmt u dat met de genoemde memo van 21 april 2005? 

8. Bent u van mening dat een vierde rijstrook alleen mogelijk is als de brug compleet 

verbouwd wordt?  

9. Heeft u de kosten voor een nieuwe Lammebrug in de grondexploitatie van het 

project Oostvlietpolder opgenomen? 

10. Past een brug met een vierde rijstrook binnen het vigerende bestemmingsplan? 

11. Is er onderzoek gedaan naar de gevolgen voor de luchtkwaliteit van een vierde 

rijbaan? 

 

Tot slot enkele vragen over de procedure bij de Raad van State. 

12. Speelde de verkeersontsluiting een belangrijke rol in de procedure bij de Raad van 

State? 

13. Wat is uw inschatting: indien de inhoud van de memo van 21 april 2005 bij de 

Raad van State bekend zou zijn, zou de Raad van State nog steeds de provincie in 

het gelijk hebben gesteld? 
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